



## Notulen DARA vergadering 9

Woensdag 13 september 2023 Nijkerk

Opening en welkom 19.30 uur door Kees

aanwezig: Kees, Hans, Richard, Paul, Hildegard

afwezig: Stefan, Jelle, Martin

### 1. Notulen vorige vergadering

Notulen zijn goedgekeurd. Na kleine check ivm privacy kunnen ze op de website worden gezet.

### 2. Post, nieuwtjes:

- Mail ontvangen nieuwsbrief Dussen, nieuwe club is goed bezig! Doorsturen naar overige bestuursleden.
- Mail ontvangen FIVE MILES FROM HOME. International roei evenement, ruim 8 km roeien op eigen locatie, tijdsperiode tussen 27 september en 1 oktober. aanmelden voor 23 september bij organisatie Wales. Mail doorsturen naar contactpersonen clubs (gedaan).
- Mail ontvangen van Caroline Mc Ginlay van roeiclub Schotland. Ze komen naar Nederland en willen graag mee roeien hier. Heb haar gemeld dat in dat weekend het NK st Ayles is in Haarlem. Richard van organisatie Haarlem pakt dit verder op, misschien kunnen ze met een gelegenheidsteam mee roeien.
- Richard stuurde mail door voor een roei evenement in Genua. Hier is geen belangstelling voor, nogal kort dag.
- In het programma Denkend aan Holland is Woudrichem in beeld gekomen, met ook de roeiers goed in beeld! Leuk item waar allerlei leuke respons op is gekomen. Jammer dat er geen gelegenheid was het st Ayles roeien te promoten maar dat lukt blijkbaar nooit in dit programma.
- Kees vertelde over een roeiwedstrijd op de Seine van ongeveer 25 km. Wellicht iets voor volgend jaar?
- De onlangs gedoopte Zeekraal uit Rotterdam gaat naar de roeivereniging TIOG (Trekken Is Ons Genoegen). Het museum dat de skiff gebouwd heeft wil dit jaarlijks gaan doen en de skiffs uitzetten bij verenigingen in de omgeving.

### 3. Financiën:

- Contributie SASI 200 pond, factuur komt eraan.
- Alle contributies zijn betaald, totaalbedrag 1150,00
- Kosten ALV waren hoger dan begroot € 359,53 maar dankzij sponsoring van Orange Pit € 150,00 is dit weer opgelost.



- Saldo op 5 september € 2771,16 waarvan 1450,00 geormerkt voor regio Nijkerk.
- Er is dit jaar een extra klasse binnen het NK gekomen dus er wordt nog een extra wisselbeker aangeschaft. Factuur daarvan krijgt Hans van Kees.

#### 4. Veiligheid

- wordt een steeds belangrijker item. Het is belangrijk om melding te maken van calamiteiten/ ongelukken. Landelijk delen via bijvoorbeeld een formulier van de DARA. Hiervoor wordt een ongevallenrapportje opgesteld.
- Op de website van de SCRA staan allerlei items over veiligheid, handig om die te lezen en wellicht vertaald over te nemen voor de DARA website.
- Bij veiligheid moet je denken aan: roeien in het donker, wel of geen zwemvesten, roeien bij mist? Goed om daar duidelijkheid over te scheppen. Hans gaat dit oppakken, samen met iemand anders (erbij zoeken)
- Richard zoekt contact met veiligheidscommissaris FSN (Richard Swart), zij zijn hier al veel verder mee. Er zijn al allerlei formulieren, info. Daar kunnen wij op voortborduren.
- Tijdens FSN wedstrijden is de cox verplicht een zwemvest te dragen. Voor roeiers moet een zwemvest aan boord zijn, de organisatie bepaalt of het gedragen moet worden of niet. Naleving en handhaving zijn nog aandachtspunt.
- Veiligheid wordt vast punt op de agenda.

#### 5. Inbreng wedstrijd commissie:

- Inclusief wedstrijd in Haarlem 23 september zijn er in 2023 31 verschillende teams die hebben deelgenomen aan 4 NK wedstrijden.
- Stefan doet nog een evaluatie hoe de roeiers de wedstrijden hebben gevonden.
- Spreiding dit jaar was prima (april, mei, juni, september) en Altena Regatta in juli.
- Kortgene (was april) wil graag naar 2 of 9 augustus.
- Altena Regatta is komend jaar wellicht onderdeel van het NK, invulling wedstrijd (800 meter met 2x keerboei) was een mooi experiment. Altena Regatta bestuur komt hier nog op terug.
- Harlingen Terschelling vv wordt dit jaar met 3 boten geroeid, Giessen-Rijswijk, Kasteleins en Oudega.
- Als het NK is afgelopen doet Stefan een rondje langs de organisatoren ivm invulling NK 2024
- Meer wedstrijden NK? Langebaan wedstrijden NK? Misschien FSN wedstrijden als langebaan wedstrijden erbij nemen?
- Richard meldt dat ze in Haarlem best moeite hebben om een boot vol te krijgen voor wedstrijden. Het is prima om roeiers van andere clubs mee te laten roeien, mits er minimaal 2 roeiers van de oorspronkelijke club mee doen.



6. Inbreng technische commissie:

Komend jaar moet er verplicht een streepje (waterlijn) op het roerblad worden gezet. Richard schrijft hiervoor een stukje voor de nieuwsbrief en meldt het ook bij de wedstrijd.

Tijdens de Hel van de Nel is er op een bepaald stuk parcours een inhaalverbod.

7. Website

De website wordt goed bijgehouden door Gert, Richard wordt zijn back-up. Het is wel belangrijk dat er steeds nieuwe dingen op de website verschijnen en dat de website wordt uitgebreid met bijvoorbeeld items over veiligheid etc. Deze kunnen deels overgenomen worden van andere websites (FSN, SCRA), deels bewerkt worden. Paul gaat zich hierover ontfermen, alle hulp is welkom.

8. Actielijst

- Onderzoeken of er belangstelling is voor langere wedstrijden (Stefan), blijft staan
- BOL Lelystad: Kees heeft contact gehad, boot is klaar, zou eventueel gedoopt worden tijdens de natte Hiswa die in Lelystad Bataviahaven was maar dat ging toen niet door omdat er in de zomer geen leerlingen zijn. Ze houden Kees op de hoogte wanneer de doop gepland worden. Wel blijkt dat opvolging van het st Ayles project erg lastig is op scholen. Leraren en leerlingen wisselen waardoor continuïteit in het gedrang komt. Het blijft lastig om jeugd te motiveren voor het roeien.
- PR DARA: website en nieuwsbrief is leuk (en lukt best goed) maar social media zou veel beter benut moeten worden. Probleem is dat niemand van het huidige bestuur daar echt in thuis is en daar tijd en energie in wil steken. We moeten dus op zoek naar iemand die dat wel wil doen!
- Waterlijn op roerblad zetten, actie blijft staan
- Volgende nieuwsbrief eind september (na NK)

9. Rondvraag

- Kees: Er is een hele hospitality unit bij de DARA (boeien, vlaggen, beeldscherm etc) heb je die nodig om een evenement te organiseren dat is deze beschikbaar. Ook op de website zetten dat deze ondersteuning mogelijk is. En in de nieuwsbrief zetten.
- Kees: samen met Jelle is hij bezig om eigen trackers te regelen vanuit de DARA, met tijdwaarneming etc. Dit systeem is dan ook te gebruiken bij de NK wedstrijden en andere evenementen.
- Paul: Handig om voor volgend jaar weer 4 bestuursvergaderingen en de ALV vooruit te plannen (actie Hildegard)



- Volgend jaar ook weer een bestuurswisseling, Jelle wil er uit gaan. Zoeken naar een vervanger, liefst verspreid door het land maar anders iemand bij de eigen club zoeken.
- Bij de Hel vd Nel 23 september moeten de wisselbekers van 2022 meegenomen worden. Kees plakt de plaatjes van 2022 er nog op in Haarlem.
- SASI zoekt ook sponsors. Heeft vast kosten van 600 € per jaar. Tijdens het WK worden de prijzen betaald door de SASI (3500 € over 3 jaar). Acties: sponsoracties, merchandise, DARA vaantjes? Shirts bedrukken?

10. Sluiting vergadering 21.15 uur

### Actielijst

	<b>Actie</b>	<b>Naam</b>
	Onderzoeken of er belangstelling is naar langere wedstrijden en of dit in de kalender past	Stefan
	Veiligheid op DARA website zetten	Hans, Paul
	Formulier/ ongevallenrapportje maken DARA	Hans
	Evalueren NK wedstrijden 2023	Stefan
	Wedstrijdplanning maken 2024	Stefan
	PR DARA	Jelle/ Paul/ Hildegard
	Sponsors zoeken om extra kosten te dekken (clinics! Merchandise?)	Allen
	Waterlijn op roerblad zetten, communiceren met clubs	Richard, Hildegard
	Volgende nieuwsbrief eind september Extra melden: hospitality unit	Hildegard/ allen
	ALV en bestuursvergaderingen plannen 2024	Hildegard
	Bestuurswisseling voorbereiden	Hildegard/Kees
	Zoeken naar iemand die social media wil oppakken	Allen
	Opvolger Jelle zoeken in het bestuur	Allen/ Kees
	Locatie bedenken ALV 2024	Kees/ Hildegard



### Vergaderdata 2023

1 <sup>e</sup>	Woe 15 februari	19.30-22.00 uur	Nijkerk
ALV	Zaterdag 11 maart	9.30-12.00 uur	Hotel de Koppelpaarden Dussen
2 <sup>e</sup>	Donderdag 8 juni	19.30-22.00 uur	Locatie Gorinchem
3 <sup>e</sup>	Woensdag 13 september	19.30-22.00 uur	Locatie Nijkerk
4 <sup>e</sup>	Donderdag 23 november	19.30-22.00 uur	Bij Richard: Kinderhuisvest 35 Haarlem

### Voorstel vergaderdata 2024

1 <sup>e</sup>	Woe 28 februari	19.30-22.00 uur	Nijkerk
ALV	Zaterdag 16 maart (23 maart?)	9.30-12.00 uur	Locatie? Biesbosch museum??
2 <sup>e</sup>	Donderdag 30 mei	19.30-22.00 uur	Locatie ?
3 <sup>e</sup>	Woensdag 4 september	19.30-22.00 uur	Locatie ?
4 <sup>e</sup>	Donderdag 28 november	19.30-22.00 uur	Locatie?

### Schema van bestuurswissel

	Naam	Functie	2024	2025	2026	2027	2028	2029	2030
1	Kees van Vugt	Voorzitter		X			x		
2	Hildegard Steenbrink	Secretaris	X			X			X
3	Hans Fiedeldej	Penningmeester			X			x	
4	Jelle Nije	Algemeen/ wedstrijden	X			X			
5	Paul Sluimer	Algemeen		X			X		
6	Richard Ooms	Algemeen/ techniek			X			x	

Jelle treedt maart 2024 af, daar moeten we een vervanger voor zoeken.

Hildegard is ook aftredend maar herkiesbaar.